

Notulen

Algemene Leden Vergadering TDV



Datum: 12-05-2025

Tijd: 20:00u

Locatie: Bet Kolen Tilburg

Aanwezig: 55 leden, 41 machtigingen, 96 stemmen.

Bestuur (aanwezig):

Willem van der Putten (Voorzitter)

René de Loos (Penningmeester)

Michael van Eijk (Wedstrijdleiding)

Bart van den Hout (Algemene zaken)

Bestuur (afwezig):

Bianca van Boxtel (secretaris)

Voorzitter: Willem van der Putten

Notulist: Michael van Eijk

Datum volgende vergadering: Wordt later via de website kenbaar gemaakt

Agenda

- 1 Welkom & opening
- 2 Notulen van de vorige ALV
- 3 Terugblik
- 4 Ingekomen stukken en besprekpunten
- 5 Financiën
- 6 Voordracht ereleden
- 7 Vooruitblik
- 8 Rondvraag en afsluiting

1 Opening

De voorzitter opent de vergadering om 20.10 uur.

De agenda wordt doorgenomen voor vandaag.

Er zijn 55 leden aanwezig met 41 extra machtigingen. Hierdoor komt het totaal aantal stemmen op 96.

2 Notulen van de vorige ALV

Geen opmerkingen n.a.v. de vorige ALV. De notulen van de vorige ledenvergadering d.d. 06-05-2024 worden door de aanwezige leden unaniem goedgekeurd.

3 Terugblik

Er wordt een toelichting gegeven waar we op terugblikken. Maar dat er nog een finaledag is. De Meierijcup gaat de finale spelen om de titel te verdedigen.

3.1 Bijzondere ALV

De meest bijzondere stukken worden nog eens herhaald met toelichting.

3.2 Issue omtrent 2^e divisie

Wordt bij de ingekomen stukken besproken.

4 Ingekomen stukken en bespreekpunten

Er wordt aangegeven wat de ingekomen stukken en bespreekpunten zijn.

4.1 Ingezonden stuk J. van Dun

Voorzitter geeft een toelichting wat er in de brief staat en wat we gaan behandelen. Voorzitter vraagt aan John of hij nog een aanvulling heeft.

John van Dun (van 't Padje): Wat is bindend, de statuten of wat de leden beslissen?

Voorzitter: Geeft een toelichting wat het verschil is tussen de statuten en de beslissing van de leden.

4.2 Format 2^e divisie

Vanuit het bestuur is een mail gestuurd waarbij aan alle 2^e divisie teams is gevraagd a.d.h.v. een poll wat ze graag willen zien. In de sheet wordt aangegeven wat de resultaten zijn. Samenvattend heeft 81% van de teams gereageerd.

Eric Smits (Break-a-leg): Is het enkel huidige 2^e divisie gevraagd?

Voorzitter: Ja

Bjorn Kloke (Extreme Team Gool): Is het een mogelijkheid dat het thuisspelend team bepaald wat ze willen spelen?

Voorzitter: Dit voorstel hebben we nog nooit gehoord, we noteren het als idee, maar wordt wel omslachtig. Ook voor de invoer in Teambeheer.

Servie Beekmans (We zien wel): De verschillen uit de uitkomst van de poll zijn niet groot als je kijkt waar de voorkeur naar uit gaat.

Voorzitter: Klopt.

Mark van Uden (Just Us 013): Raar dat ze het eerst willen terugdraaien, maar de conclusie is nu dat ze het toch anders willen.

Voorzitter: Er zijn nuances; Licht aan de opkomst en teams die aanwezig zijn/waren. En er zal ook lering getrokken zijn uit wat het is als je toch komt tijdens de ALV. We hebben beloofd om hier op terug te komen en hebben uitgebreid ons huiswerk gedaan. Het kan dat per jaar een andere uitslag komt. Dat weet je niet. Destijds was het voorstel ook een best of 5, dat duurde te lang. Dat is anders dan het voorstel nu.

Femke Bossers-de Kort (Niet te Pijlen): Het heeft te maken met wie aanwezig is op de ALV. En wie vult de poll in. De captain met zijn eigen mening, of die van het hele team of deel van het team.

Voorzitter: Daarom blijft het lastig en kan de uitslag telkens anders zijn. Daarom leggen we graag uit hoe de uitkomst tot stand is gekomen. We willen geen onrust.

Elvera Donders (Koekoek): Nu heb je dus meer 2^e divisie aanwezig en vorige keer verschillende.

Voorzitter: Als je meer de details in zal gaan, dan zullen meer teams blanco gaan stemmen die niets met de 2^e divisie te maken hebben.

Paul Spijkers (van 't Padje): Mensen die gedegradeerd waren hebben ook gestemd?

Voorzitter: Nee, enkel 2^e divisie teams

(Vandepiphuis): Is het mogelijk om onderscheid te maken in het format binnen de 2^e divisie

Voorzitter: Dan moet je een divisie tussenvoegen en stap je van het piramidestelsel af. En dan heb je een ander stemming. Je moet zelfde format binnen je divisie spelen.

De voorzitter geeft aan waarover gestemd gaat worden en hoe deze ingevuld dienen te worden.

4.2.1. Stemronde om te stemmen voor een wijziging van de 2^e divisie format:

Aantal stemmen:

Voor: 53

Tegen: 24

Blanco: 19

Hiermee zal er gestemd gaan worden voor een wijziging van het format van de 2^e divisie.

De voorzitter vraagt hoe ze nu willen stemmen betreffende de koppels en solo.

Servie Beekmans (We zien wel): apart stemmen, misschien koppel TT wel leuk, maar team niet.

Voorzitter: Helder.

Remco Hopmans (De Dartons): Wordt de solo dan voor de 1001 gegooit of daarna?

Voorzitter: Indien we het op 1 op 1 vervangen dan wel.

4.2.2. Stemronde voor het wijzingen van de koppels van tact-tics naar 501 best of 3:

Voor koppel 501 best of 3:

Voor: 53

Tegen: 25

Blanco: 18

Hiermee wordt het komende seizoen alle koppels 501 best of 3 gespeeld en geen Tac-tics meer.

Voor het wijzigen van de team TT naar de solo:

Voor: 51
Tegen: 24
Blanco: 20

Hiermee wordt het komende seizoen de Team TT vervangen door een solo.

Ian Aarts (van 't Padje): Gaan we de volgorde aanpassen van Team en solo?
Voorzitter: Vraagt aan de zaal wat men wil.

Er wordt aangegeven niet te willen stemmen voor wijziging van de volgorde.

Martin van Antwerpen (Break-a-leg): Wat als van 't padje degradeert naar de 3^e divisie?
Voorzitter: Dan spelen ze het format van de 3^e divisie

4.3 Bespreekpunten die binnen zijn gekomen die we ter bespreking willen aanbieden om daar de volgende ALV op terug te komen:

4.3.1. Beker format

Er wordt een toelichting gegeven wat er ingezonden is aan verschillende formats.

Miranda Hultermans (bacon & Beans): Optie per divisie een beker?
Voorzitter: Ere gooit dan alleen tegen eigen poule. Maar dat betekent ook dat enkel ERE naar de Nederlandse kampioenschappen kan.
Miranda Hultermans (bacon & Beans): Keus aan het team zelf om hoger mee te kunnen doen?
Voorzitter: Dat kan inderdaad.

Arie Witters (The Incredibulls): Waarom de top x niet invoegen aan het einde per divisie (bijv. top 4)?
Voorzitter: Na x rondes alles op 1 hoop, dat kan ook. Maar we spelen nu toch ook al tegen je eigen divisie.

Dirk van den Dries (Extreme team Gool): Net als bij voetbal, hogere divisie stromen per later in.

Mark van Uden (Just Us 013): Vanaf laatste 16 een ander speelformat zou fijn zijn anders kan het snel afgelopen zijn als je tegen de betere teams gooit.
Voorzitter: Wordt genoteerd, maar aanpassen van format is meestal in het voordeel van het betere team.

Arie van de Heuvel (Under Pressure): Kan het wedstrijdformulier aangepast worden, 2x begint hetzelfde koppel, dan heb je een voordeel.
Voorzitter: Optie zou kunnen zijn om te bullen voor de laatste leg, is ook ooit een voorstel geweest. Maar we nemen het mee.

We komen in de volgende uitnodiging hierop terug. Neem a.u.b. contact met ons op als jullie naderhand nog ideeën hebben. Die zijn altijd welkom.

4.3.2. Inschrijving nieuwe seizoen

Belangrijkste aanpassingen zullen nog eens genoemd worden. De voorzitter geeft aan waar rekening mee gehouden wordt bij het maken van de poule indeling. En vraagt aan de zaal om eventuele wensen a.u.b. door te geven bij de inschrijving in het opmerkingen veld. De voorzitter geeft een toelichting waarom deze wensen zo belangrijk kunnen zijn.

Bjorn Kloke (Extreme Team Gool): Is het ook mogelijk om de digitale pasfoto op de website beschikbaar te maken?

Voorzitter: Nee, dat doen we enkel binnen Teambeheer i.v.m. AVG.

4.3.3. Digitaal scorebord

Geeft een toelichting wat wel en niet mag. Het kan dus voorkomen dat er een digitaal scorebord hangt bij een locatie.

4.3.4. PK klassement

Er worden diverse ideeën door de voorzitter aangegeven die het bestuur ter oren zijn gekomen.

Bjorn Kloke (Extreme Team Gool): Kunnen we het ook afschaffen?

Voorzitter: Dat kan ook. Er zijn mensen die er wel waarde aan hechten.

We nemen alle ideeën mee bij de volgende ALV.

4.3.5. Vacatures

De voorzitter geeft aan waar we nog mensen voor zoeken om het werk te kunnen verdelen/verlichten.

- Webbeheerder: neem contact op met Michael.
- Banencontrole: neem contact op met Bart.
- Beroepscommissie neem contact op met Rob. Bij voorkeur niet iemand uit de 2^e of 4^e divisie. Dit gaat het probleem niet oplossen. Maar zou wel fijn zijn. Tijdelijke commissieleden is ook mogelijk, maar willen we natuurlijk liever niet.

Ad van Belkom (OHGVELP 63): Welke eisen worden aan de banen gesteld?

Voorzitter: Staan in de reglementen.

Ad van Belkom (OHGVELP 63): Dongewijk is mooi, maar er zitten mensen aan de zijkant van de baan. Dat is best vervelend, is dat opgenomen in de regels dat dat niet mag?

Voorzitter: Waarschijnlijk niet, mocht je regels missen of gedateerd vinden, neem contact met ons op, dan nemen we dat mee bij de volgende ALV.

Arie van Heuvel (Under Pressure): Het moet niet mogelijk kunnen zijn om andere teams te kunnen helpen in de laatste wedstrijden om onsportiviteit tegen te gaan.

Remco Hopmans (De Dartons): Enkel Ere of ook andere?

Arie van Heuvel (Under Pressure): Dat maakt niet uit.

Voorzitter: We nemen het onderwerp mee bij de komende ALV

Francois van Stappershoef (megakoopman 2.0): Minimaal leeftijd is 16 jaar om competitie te mogen gooien?

Voorzitter: Dispensatie kan aangevraagd worden vanaf 15, maar de speler moet dan wel het lopende seizoen 16 worden.

5 Financiën

Voordat we op de cijfers terugkomen, nog vergeten te melden welke teams en spelers zich afgemeld hebben. De voorzitter noemt de afwezigen.

De voorzitter geeft een toelichting op de cijfers (resultaatbegroting) en leest deze voor omdat het wellicht niet leesbaar is voor achterin de zaal.

Servie Beekmans (We zien wel): Seizoen 23-24 t.o.v. seizoen 22-23 is de afdracht van de NDB afdracht veel hoger.

Voorzitter: Dat komt door de corona periode.

Er zal in de zomer met de kascommissie worden gekeken naar een meerjarenbegroting i.v.m. de stijgende kosten. We willen een gezonde vereniging zijn en blijven. Laatste verhoging van de contributie was in 2002.

Femke Bossers-de Kort (Niet te Pijlen): Het “kasboek” was duidelijk, overzichtelijk en in orde.

Stemmen voor decharge op de cijfers:

Voor: 94

Tegen: 0

Blanco: 2

Bedankt, hiermee zijn de cijfers goedgekeurd.

6 Voordracht ereleden

De voorzitter geeft aan wanneer je erelid wordt.

Als eerste een toelichting vanuit de voorzitter waarom Michael wordt voorgedragen als erelid.

6.1. Stemronde voor erelid Michael van Eijk:

Aantal stemmen:

Voor: 91

Tegen: 1

Blanco: 4

Hiermee is Michael als erelid **opgenomen**.

Een toelichting vanuit de voorzitter waarom René wordt voorgedragen als erelid.

6.2. Stemronde voor erelid René de Loos:

Aantal stemmen:

Voor: 76

Tegen: 11

Blanco: 9

Hiermee is René als erelid **opgenomen**.

Nogmaals dank voor de erkenning van deze heren.

7 Vooruitblik

Voor de volgende ALV, ergens in oktober 2025 willen we de volgende zaken meenemen:

- Aflopende periode Michael en René
- Financieel budget
- N.a.v. alle bespreekpunten zien we graag alle input van jullie zodat we dit nog mee kunnen nemen voor de volgende ALV.

8 Rondvraag en afsluiting

Femke Bossers-de Kort (Niet te Pijlen): Is het mogelijk om leden afzonderlijk te mailen voor de ALV
Voorzitter: Team e-mail klopt altijd, alleen bij de individuele leden grotendeels niet. Dus dan zullen die beter ingevuld moeten worden.

De voorzitter sluit de vergadering om 22.15u.